
Z á p i s n i c a 
 
 
z 2. zasadnutia   Obecného zastupiteľstva v Oščadnici, konaného dňa 28. mája 2010 o 17.00 
hod. v rokovacej miestnosti Obecného úradu  v Oščadnici    
 
 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
 

R O K O V A N I E 

 
 
1./ Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol RNDr. Miloslav Šulgan, 
CSc. - starosta obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov. Skonštatoval, že 
podľa účasti poslancov, je Obecné zastupiteľstvo právoplatného uznášania schopné. 
 
Starosta obce  RNDr. Miloslav Šulgan, CSc.  oboznámil prítomných s návrhom programu 2. 
zasadnutia OZ.  
 
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 5/2010, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 5/2010: 

      Prítomní:   11  poslancov  

                  Za:              11  poslancov 

     Proti:             0 poslancov  

                 Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

P R O G R A M 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 
3. Prognóza MF SR a realita  – prevod dane z príjmov FO obciam január až máj 2010 – 

dopad na rozpočet Obce Oščadnica.  
4. Príprava volieb do NR SR (12.6.2010) a volieb do orgánov samosprávy obcí 

(27.11.2010). 
5. Informácia o stave prípravy a realizácie projektov spolufinancovaných EÚ v Obci 

Oščadnica. 
6. Štatút Obce Oščadnica, Zásady odmeňovania poslancov OZ. 
7. Havarijný stav cesty III. triedy v úseku Kozov most – Lalíky (Informácia o stave prác 

zo strany správcu tejto cesty – VÚC ŽSK). 
8. Protipovodňová situácia v Obci Oščadnica. 
9. Diskusia. 
10. Záver.  



Za overovateľov zápisnice boli určení: Mgr. Dušan Poláček, Ing. Gabriela Kuchajdíková. 
Za zapisovateľa zápisnice bola určená Bc. Zuzana Zagrapanová, pracovníčka obecného úradu.  
 
 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 
___________________________________________________________________________ 
 
Starosta obce informoval poslancov OZ o plnení uznesení z ostatného zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva v Oščadnici. 
 
Starosta obce informoval poslancov o priebehu výberového konania na riaditeľa ZŠ s MŠ 
Oščadnica č. 1374, ktoré sa konalo dňa 17. marca 2010 v zmysle § 4 zák. 596/2003 Z.z.  za 
prítomnosti Krajského školského úradu v Žiline. 
Riaditeľom ZŠ s MŠ Oščadnica č. 1374 sa stal PaedDr. Ján Polák.  
 
Ing. Anna Zbojanová informovala poslancov o vykonaných kontrolách: 
a.) Audit vnútorných predpisov 
b.) Kontrola plnení 
c.) Programový rozpočet – na budúce OZ 
d.) Kontrola dodržiavania základných pedagogických postupov 
  
3. Prognóza MF SR a realita  – prevod dane z príjmov FO obciam január až máj 2010 – dopad 
na rozpočet Obce Oščadnica 
___________________________________________________________________________ 
 
Starosta obce oboznámil poslancov s prognózou Ministerstva financií SR o príjmoch 
z podielových daní fyzických osôb. V súčasnosti za mesiace január až máj 2010 obec dostala 
o 30 % menej finančných prostriedkov ako za rovnaké obdobie v r. 2009. Situácia je 
alarmujúca. Na zasadnutí ZMOS predseda ZMOS-u uviedol, že obce budú musieť tento stav 
prečkať tak, že si zoberú  krátkodobé úvery. Uvidíme, či sa situácia  zmení po parlamentných 
voľbách. Na nasledujúcom zasadnutí OZ koncom júna 2010 to budeme musieť vyriešiť t.j. 
prijať opatrenia na stabilizáciu rozpočtu obce.  
Túto situáciu my momentálne nemôžeme nijako ovplyvniť. Je to vo všetkých obciach 
a mestách v SR.  Je šokujúce, že na chod dvoch základných škôl, ktoré máme v obci, štát 
poslal 65 tis. € a na fungovanie celej obce iba 27 tis. €. Nedá sa však brať úver na to, čo nám 
má dať štát.  
 
JUDr. Rudolf Kubica – budeme musieť urobiť opatrenia, kríza sa bude ešte stále prejavovať. 
Nedá sa stále zadlžovať obec. Musíme hľadať ešte nejaké rezervy, zmapovať všetky 
pohľadávky a pod.  
 
Mgr. Dušan Poláček – treba prejsť celý rozpočet podľa kapitol a na nasledujúcom zasadnutí 
OZ už navrhnúť riešenia. 
 
K tomuto bodu prijali poslanci OZ uznesenie č. 6/2010, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.   
    
 
 



Hlasovanie: – uznesenie č. 6/2010: 

      Prítomní:   11  poslancov  

                  Za:              11  poslancov 

     Proti:             0 poslancov  

                 Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

 
4. Príprava volieb do NR SR (12.6.2010) a volieb do orgánov samosprávy obcí (27.11.2010). 
 ___________________________________________________________________________ 
 
Starosta obce uviedol, že na voľby do NR SR, ktoré sa budú konať 12.6.2010 je už všetko 
zabezpečené a pripravené, všetky listiny už sú na obecnom úrade.  
 
Komunálne voľby sa budú konať 27.11.2010. V zmysle zákonov č. 346/1990Zb. a 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení je potrebné určiť počet volebných obvodov, volebných okrskov 
a počet budúcich poslancov v obecnom zastupiteľstve pre ďalšie volebné obdobie. Taktiež je 
potrebné určiť rozsah funkcie (pracovného úväzku)  starostu obce v ďalšom volebnom 
období.  
 
Do rokovacej miestnosti sa dostavil MUDr. Ľudovít Cabuk.  
 
Pri predchádzajúcich komunálnych voľbách do orgánov samosprávy obcí boli v Obci 
Oščadnica určené vtedajším obecným zastupiteľstvom 4 volebné obvody a to na základe 
počtu voličov v jednotlivých obvodoch. Vzhľadom na to, že k 11.3.2010 nedošlo k výraznejšej 
zmene v počte voličov v jednotlivých obvodoch, nie je dôvod tento stav meniť. Celkový počet 
poslancov OZ, ktorý je 13 bude rozdelený do nasledovných volebných obvodov:  
Volebný obvod 01 – Rovne – 2 poslanci 
Volebný obvod 02 – Vyšný koniec – 2 poslanci 
Volebný obvod 03 – Centrum – 4 poslanci 
Volebný obvod 04 – Nižný koniec – 5 poslanci 
 
Vzhľadom na veľkosť Obce Oščadnica je potrebný plný pracovný úväzok starostu.  
 
K tomuto bodu prijali poslanci OZ uznesenie č. 7/2010, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 7/2010: 

      Prítomní:   12  poslancov  

                  Za:              12  poslancov 

     Proti:             0 poslancov  

                 Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

 
5. Informácia o stave prípravy a realizácie projektov spolufinancovaných EÚ v Obci 
Oščadnica. 
___________________________________________________________________________ 
Starosta obce informoval poslancov o aktuálnom stave prípravy projektov zo štrukturálnych 
fondov.  K dnešnému dňu obec pripravila tieto projekty: 



• Projekty, ktoré vypracovala a predložila k 24.5.2010 Obec Oščadnica v programovacom období 2007 

– 2013 

 

1. Projekt multifunkčného ihriska v areáli ZŠ Oščadnica – Nižný koniec – Úrad vlády SR – podané r. 2005 – rozpočet 

1,2 mil. Sk 

2. Vybudovanie technických zariadení pre systém separovaného zberu v Obci Oščadnica – Environmentálny fond- 

podané 9.10.207 – rozpočet 4 190 tis. Sk. 

3. Integrovaná ochrana vôd v Oščadnici – Environmentálny fond – podané 31.10.2007 – rozpočet 13 897 tis. Sk.  

4. Oščadnica – geotermálna energia – Environmentálny fond – podané 31.10.2007 – rozpočet 14 805 tis. Sk 

5. Protipovodňová úprava koryta rieky Oščadnica – OP ŽP – rozpočet 40 mil. Sk 

6. Zníženie energetickej náročnosti a skvalitnenie úrovne vzdelávacieho procesu ZŠ Oščadnica Ústredie – ROP – 

podané 2.7.2008 – rozpočet 26 719 tis. Sk 

7. Vybudovanie technických zariadení pre systém separovaného zberu v obci Oščadnica – OP ŽP – podané 

22.8.2008 – rozpočet 5 790 tis. Sk 

8. Rekonštrukcia a modernizácia MŠ Oščadnica – Píla – ROP – podané 2.9.2008 – rozpočet 8 127 tis. Sk  

9. Detské ihrisko a športovisko II. etapa – Oščadnica – Rovne – SOP PaS – podané 29.9.2008 – rozpočet 2 172 tis. Sk  

10. Vybudovanie technických zariadení pre systém separovaného zberu v obci Oščadnica – podané 14.10.2008 – 

rozpočet 4 190 tis. Sk – opakovaná žiadosť – Envirofond  

11. Centrum kultúrno-športovo-turistickej spolupráce obcí Rajcza, Oščadnica, Zborov nad Bystricou – cezhraničná 

spolupráca – podané dňa 31.10.2008 – rozpočet 300 tis. €, 600 tis. €, 600 tis. € - líder Obec Rajcza  

12. Modernizácia miestnych komunikácií v obciach Rajcza, Oščadnica, Zborov nad Bystricou – cezhraničná 

spolupráca –podané dňa 31.10.2008 – rozpočet 1,3 mil. €, 700 tis. €, 400 tis. € - líder Obec Rajcza 

13. Protipožiarna ochrana lesného komplexu Veľká Rača (Rajcza, Skalité, Oščadnica, Zborov nad Bystricou, Nová 

Bystrica) – cezhraničná spolupráca – podané dňa 31.10.2008 – rozpočet: 400 tis. €, 600 tis. €, 400 tis. €, 400 tis. €, 

500 tis. – líder Obec Oščadnica 

14. Havarijný stav budovy ZŠ Nižný koniec – výmena okien a dverí – Ministerstvo školstva SR – podané november 

2008 – rozpočet 2,3 mil. Sk 

15. Modernizácia vodovodnej siete v Obci Rajcza a Obci Oščadnica – cezhraničná spolupráca – podané dňa 

31.10.2008 – rozpočet: 150 tis. €, 700 tis. € - líder Obec Oščadnica   

16. Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia v Obci Oščadnica – MH SR – rozpočet cca 265 tis. € - termín 

odovzdania žiadosti 13.2.2009 (výmena svietidiel + úspornejšie lampy) 

17. Havarijný stav školských jedální (MŠ Píla, ZŠ Nižný koniec, ZŠ Ústredie) – MŠ SR – podané máj 2009 - rozpočet – 

39 tis. € 

18. Havarijný stav telocvične – ZŠ Nižný koniec – MŠ SR – podané máj 2009 - rozpočet 100 tis. €  

19. Rekonštrukcia Námestia M. Bernáta – I. etapa – MVaRR SR – rozpočet cca 1,3 mil.  € - termín podania  28.5.2009 

20. Prírodné bohatstvo pohraničia PL / SR – Radziechov Wieprz / Oščadnica   - podané júl 2009 – rozpočet - 20 tis. € 

21. Zníženie energetickej náročnosti a skvalitnenie úrovne vzdelávacieho procesu ZŠ Oščadnica Nižný koniec – ROP 

– podané 29.7.2009  – rozpočet 460 tis. € 

22. Rekonštrukcia a modernizácia zdravotného strediska v Obci Oščadnica – MZ SR – rozpočet 400 tis.  € - podané  

17.9.2009 

23. Monografia Obce Oščadnica – MK SR – rozpočet 88 tis. € - podané 19.11.2009  

24. Projekt multifunkčného ihriska v areáli ZŠ Oščadnica Ústredie – rozpočet 49 tis. € -–  termín podania     

 7.1.2010  



 

25.  Modernizácia miestnych komunikácií v obciach Rajcza, Oščadnica – cezhraničná spolupráca –podané dňa 

31.3.2010 – rozpočet 1,3 mil. €, 400 tis. €, 900 tis. € - líder Obec Rajcza 

26. Centrum kultúrno-športovo-turistickej spolupráce obcí Rajcza, Oščadnica – cezhraničná spolupráca – podané dňa 

31.3.2010 – rozpočet 300 tis. €, 600 tis. € - líder Obec Rajcza  

27. Protipovodňová ochrana tokov v obciach Oščadnica a Rajcza: Dedovka, Sola - cezhraničná spolupráca – podané 

dňa 31.3.2010 – rozpočet 300 tis. €, 600 tis. € - líder Obec Rajcza  

28. Modernizácia cesty III. triedy Kozov most – Lalíky – rozpočet 1 mil. € v spolupráci s VÚC ŽSK – cezhraničná 

spolupráca – podané dňa 31.3.2010 

29.  Domov sociálnych služieb Oščadnica – MVaRR SR – rozpočet 1.940 tis. € - podané dňa 19.5.2010  

30. Existujúce a perspektívne atraktivity kľúčového regiónu pre CR Kysúc – MVaRR SR – rozpočet 179 tis. € - podané 

dňa 14.5.2010  

31. Projekty pre Ministerstvo kultúry SR (Knižničný fond, 18. ročník OH, DFS Oščadnička, FS Oščadnica) – podané 

január 2010.  

32. Rekonštrukcia a modernizácia zdravotného strediska v Obci Oščadnica – MZ SR – rozpočet 800 tis.  € - podané  

19.3.2010 

 

• Projekty Obce Oščadnica schválené k 24.5.2010  v programovacom období 2007 – 2013 

1. Projekt multifunkčného ihriska v areáli ZŠ Oščadnica – Nižný koniec – Úrad vlády SR –– rozpočet 1,2 mil. Sk - 

zrealizované 

2. Zníženie energetickej náročnosti a skvalitnenie úrovne vzdelávacieho procesu ZŠ Oščadnica Ústredie – ROP –

rozpočet 26 719 tis. Sk - realizácia 

3. Vybudovanie technických zariadení pre systém separovaného zberu v obci Oščadnica –– rozpočet 4 190 tis. Sk – 

opakovaná žiadosť - zrealizované 

4. Havarijný stav budovy ZŠ Nižný koniec – výmena okien a dverí – Ministerstvo školstva SR –rozpočet 2,2 mil. Sk – 

zrealizované  

5. Rekonštrukcia a modernizácia MŠ Oščadnica – Píla – ROP –rozpočet 8 127 tis. Sk  - realizácia 

6. Modernizácia vodovodnej siete v Obci Rajcza a Obci Oščadnica – cezhraničná spolupráca -rozpočet: 150 tis. €, 

700 tis. € - líder Obec Oščadnica  - realizácia 

7. Rekonštrukcia Námestia M. Bernáta – I. etapa – MVaRR SR – rozpočet cca 1,3 mil.  € - realizácia 

8. Prírodné bohatstvo pohraničia PL / SR – Radziechov Wieprz / Oščadnica   - podané júl 2009 – rozpočet - 20 tis. € 

9. Ochrana ovzdušia a minimalizácia nepriaznivých vplyvov zmeny klímy – OP ŽP – termín podania 03.11.2009 – 

rozpočet  530 tis. € 

10. Projekty pre Ministerstvo kultúry SR (Knižničný fond, 18. ročník OH, DFS Oščadnička, FS Oščadnica) –  2210 €  

 
• Aktuálne pripravované projekty Obcou Oščadnica v programovacom období 2007 - 2013 

 

1. Protipovodňová úprava koryta rieky Oščadnica – OP ŽP – rozpočet 1 mil. € – v spolupráci s SVP š.p. Piešťany – čakáme na 

vyhlásenie výzvy 

2. Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia v Obci Oščadnica – MH SR – rozpočet cca 265 tis. € - čakáme na 

vyhlásenie výzvy  (výmena svietidiel + úspornejšie lampy) 

3. Informatizácia spoločnosti – OPIS – MF SR - v spolupráci: Bytča, Krásno nad Kysucou, Námestovo, Oščadnica – čakáme na 

vyhlásenie výzvy 

4. Rekonštrukcia miestnych komunikácií – rozpočet cca 600 tis. € - čakáme na výzvu 

Autobusové zastávky – rozpočet cca 154 tis. € 

Športoviská – rozpočet cca 400 tis. € 

 Kysucká lyžiarska magistrála – rozpočet cca 265 tis. € 

 MVaRR SR – termín vyhlásenia výzvy 1. polrok 2010  

 

 



Do rokovacej miestnosti sa dostavila Mgr. Jana Matejičková. 
 
K tomuto bodu prijali poslanci OZ uznesenie č. 8/2010, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 8/2010: 

      Prítomní:   13  poslancov  

                  Za:              13  poslancov 

     Proti:             0 poslancov  

                 Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

 
 
6.  Štatút Obce Oščadnica, Zásady odmeňovania poslancov OZ. 
___________________________________________________________________________ 
 
Ing. Anna Zbojanová oboznámila poslancov s návrhom Štatútu Obce Oščadnica a návrhom 
Zásad odmeňovania poslancov OZ.  
 
K tomuto bodu prijali poslanci OZ uznesenie č. 9/2010, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 9/2010: 

      Prítomní:   13  poslancov  

                  Za:              13  poslancov 

     Proti:             0 poslancov  

                 Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

 
 
7. Havarijný stav cesty III. triedy v úseku Kozov most – Lalíky (Informácia o stave prác zo 
strany správcu tejto cesty – VÚC ŽSK). 
___________________________________________________________________________ 
 
Starosta obce informoval poslancov o stave prác na ceste III. triedy v úseku Kozov most – 
Lalíky. Aj s pomocou Obce Oščadnica  ŽSK ako správca MK vypracoval a  podal žiadosť o NFP 
na rekonštrukciu tejto miestnej komunikácie v rámci cezhraničnej spolupráce do Krakowa 
31.3.2010. Na výsledok schválenia je potrebné počkať pravdepodobne do konca augusta 
2010.  
Obec Oščadnica zorganizovala dňa 17.3.2010 pracovné rokovanie so všetkými zo zákona 
kompetentnými a zodpovednými za túto cestu III. triedy (VÚC ŽSK, ODI PZ Čadca, ObÚ CDaPK 
Čadca) výsledkom ktorej bolo podpísanie zápisnice s konštatovaním, že táto cesta 
v spomínanom úseku je v havarijnom stave a je potrebná jej urýchlená oprava. Následne 
24.3.2010  sa na uvedenú poškodenú cestu prišiel pozrieť aj predseda ŽSK Ing. Blanár, ktorý 
po obhliadke a vzájomnom rokovaní  sľúbil,  že v máji 2010 ŽSK bude túto cestu asfaltovať, 
(od zdravotného strediska po Biely kríž bude položený nový asfaltový koberec,  a od Bieleho 
kríža až do Lalíka budú vyspravené výtlky na vozovke).  Súbežne bude vyvíjaná aktivita na to, 
aby projekt generálnej rekonštrukcie cesty prostredníctvom projektu cezhraničnej 
spolupráce bol schválený, čo by znamenalo že najneskôr v lete 2011 by sa uskutočnila 
generálna rekonštrukcia tejto cesty v úseku Kozov most – Lalíky. K dnešnému dňu ako 



starosta som v kontakte s riaditeľom SÚC ŽSK Ing. Puchoňom, ktorý ma informoval, že 
v súčasnosti je ukončené verejné obstarávanie na výber dodávateľa na realizáciu týchto prác.  
Nepriaznivé počasie počas celého mája taktiež prispelo k tomu, že termín uvedených prác sa 
posúva.  
 
JUDr. Kubica – zo strany obce sa urobilo maximum. Možno by bolo vhodné apelovať ešte na 
niektorých známych a pod., aby nám skúsili pomôcť.  
 
K tomuto bodu prijali poslanci OZ uznesenie č. 10/2010, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 10/2010: 

      Prítomní:   13  poslancov  

                  Za:              13  poslancov 

     Proti:             0 poslancov  

                 Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

 

8. Protipovodňová situácia v Obci Oščadnica. 
___________________________________________________________________________ 
 
Starosta obce informoval poslancov o povodňovej situácii v Obci Oščadnica. Starosta 
konštatoval, že  
a.) vďaka vybudovanej regulácii toku Oščadničanka v rokoch 1934 – 1945  
b.)  vďaka záchytnej vodnej nádrži, ktorú obec vybudovala v Dedovke 
c.) vďaka pravidelnej a systematickej oprave a údržbe jednotlivých spádov v spolupráci 
s Povodím Váhu ako aj bežnej údržbe kritických miest na týchto tokoch (priepusty, lávky, 
priekopy)  
našu obec súčasné daždivé počasie spôsobujúce stúpanie hladín na všetkých tokoch 
zásadnejšie nepoškodilo.  
Konštatujem, že keby si správca toku Oščadničanka  (Povodie Váhu) a správca toku Dedovka 
(Lesy SR) plnili svoje zákonom stanovené povinnosti, t.j.  čistili korytá tokov, odstraňovali 
prekážky, tak by situácia bola oveľa lepšia. Počas povodní sme tiež v rámci III. stupňa 
povodňovej aktivity v spolupráci s Povodím Váhu navážali kamene na spevnenie brehov 
a umiestňovali vrecia s pieskom na všetky kritické miesta v rámci Obce Oščadnica. Najväčšia 
škoda vznikla u Vojtuša oproti šijarni, kde voda odtrhla breh rieky 20 x 5 m a poškodila nám 
aj Zelenú cestu.   
 
Mgr. Dušan Poláček – bolo to poistené? Ak áno treba si uplatniť náhradu škody. Je potrebné 
upozorniť aj občanov, aby nezasahovali do koryta rieky, potom voda berie a podmýva aj 
Zelenú cestu.  
 
Starosta obce – po skončení záchranných prác bol privolaný pracovník poisťovne, ktorý celú 
škodovú udalosť zadokumentoval a v rámci poistenia obecného majetku budeme si 
uplatňovať vzniknutú škodu.  
Vážnym problémom ktorý môže kedykoľvek výrazne zhoršiť následky povodní  je to, že 
občania majú na brehoch rieky  uskladnené kubíky dreva, množstvo stavebného materiálu, 
parkujú tam autá a  keby sa skutočne privalila veľká voda, tak všetok tento materiál bude 
splavený. V prípade zachytenia sa tohto materiálu v priepustoch alebo pod lávkami vzniknú 



následne nedbalosťou týchto občanov obrovské škody na majetku. Vyzývam preto občanov, 
aby si tieto brehové priestory vyčistili a neskladovali tu tieto veci.  
 
František Lipták – našťastie u nás až taká veľká voda nebola, stačilo to odtekať.  
 
JUDr. Kubica – ľudia si to robia aj sami. Musím vyjadriť poďakovanie obci za čistenie 
priepustov už v predstihu.  
 
Mgr. Poláček – priekopy sú hrozné v časti obce u Kvasnych, priekopy okolo hlavnej cesty 
nestíhajú brať vodu, ktorá sa vylieva na cestu. Bolo by potrebné zregulovať priekopy, urobiť 
priepusty.  
 
Starosta obce – najvhodnejšie by bolo vykopať kanál poza rodinné domy po sihlách, až do 
rieky, ale cez súkromné pozemky to nikto nedovolí.  
 
Ing. Rudolf Lipták - Priekopy okolo cesty III. triedy sú súčasťou cestného telesa.  
 
František Lipták – na Nižnom konci u Drahnov sa to tak vyriešilo – vykopal sa odvodňovací 
kanál  a tam teraz nemajú problém.  
 
Starosta obce – uvedený kanál v lokalite u Drahnov bol vykopaný so súhlasom a v spolupráci 
so všetkými občanmi, ktorých sa to týkalo s tým, že bol vyústený do rieky. V lokalite 
u Kvasnych nie je možné poza rodinné domy vybudovať takýto kanál, pretože by sme ho 
nemali kam vyústiť.  
 
K tomuto bodu prijali poslanci OZ uznesenie č. 11/2010, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 11/2010: 

      Prítomní:   13  poslancov  

                  Za:              13  poslancov 

     Proti:             0 poslancov  

                 Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

 

 

9. Diskusia. 
___________________________________________________________________________ 
 
JUDr. Kubica – a.) cyklotrasa je zatarasená zaparkovanými vozidlami, treba upozorniť ľudí, 
osadiť dopravné značky.  
b.) pod Kalváriou – stále tam prúdia autá, treba tam dať zábrany. 
Starosta obce – už máme značky, len ich tam zabudujeme. Práve v týchto dňoch zamestnanci 
umiestňujú stĺpiky na tieto dopravné značky.  
 
František Lipták – bolo by vhodné osloviť p. Riška na Lesoch SR, či by nebolo možné od neho 
niečo dostať. Lesy nám zničili cesty, mohol by nejako aj mimoriadne prispieť.  
 



Ing. Rudolf Lipták – Lesy SR  využívajú parkovisko u Lalíka, je to v takom stave, že sa o to 
vôbec nestarajú. Veľa kmeňov ostáva popri ceste.  
 
Starosta obce – musíme zvolať rokovanie so zástupcami lesov – urýchlene, operatívne ešte 
budúci týždeň.  
 
František Lipták – treba im to prenajať, ale zarobiť na tom. Životné prostredie je zničené. 
 
Ing. Gabriela Kuchajdíková – chodník pri dome p. Šamajovej je znehodnotený, treba ho 
opraviť, je to tam nebezpečné.  
 
p.  Štefan Trúchly – je potrebné osadiť značku pri Bielom kríži – Zákaz vjazdu vozidlám nad 7 
ton – začali tam jazdiť kamióny. 
 
Starosta obce – značky máme, osadíme ich. Povolíme vstup len pre dopravnú obsluhu.  
 
p. Jarmila Hrabovská – oslovila poslancov so žiadosťou o výstavbu polyfunkčného objektu za 
účelom skvalitnenia služieb v obci. V tomto objekte by sa mala nachádzať lekáreň, predaj 
zdravotníckych potrieb a ordinácia lekára. V obci sa nachádza len jedna lekáreň a tento 
objekt by mohol pozitívne ovplyvniť služby v obci.  
 
Starosta obce – o stavebných veciach starosta ani poslanci nerozhodujú. O tom rozhoduje 
stavebný zákon. Stavba musí byť v súlade so stavebným zákonom. Keď to bude v súlade so 
stavebným zákonom, tak to bude povolené.  
 
p. Hrabovská – je na poslancoch, aby rozhodli, či majú záujem o takýmto objekt v obci. Všetci 
susedia s výstavbou súhlasia.  
 
Mgr. Poláček – určite ani jeden z nás nie je proti tomu, aby sa u nás skvalitnili služby, len to 
musí byť v súlade so zákonom.  
 
JUDr. Kubica – my vítame každú aktivitu. 
 
p. Hrabovská – investori by to postavili, ale pracovali by tam naši ľudia.  
 
Starosta obce – vy musíte postupovať len v zmysle stavebného zákona. Inak to nejde. Zvolá 
sa územné konanie a potom sa uvidí.   
 
MUDr. Cabuk – my tu môžeme chcieť stavať hocičo, ale všetko musí byť v zmysle zákona.  
 
p. Hrabovská – sme schopní to zrealizovať do konca r. 2010. Napr. Penzión pri Trojičke je tiež 
medzi rodinnými domami.  
 
Starosta obce – s výstavbou Penziónu pri Trojičke  tiež všetci súhlasili, a teraz tam musíme 
stále riešiť nejaké problémy.  
 



p. Hrabovská – chcem ešte upozorniť na most cez rieku v časti kde bývame a na stavebniny 
p. Hamacka, má tam navozené veľké množstvo materiálu, križovatka je tam úplne 
neprehľadná, ohrozuje to životy najmä našich detí.  Všetci sa na tom rozčuľujú, treba s tým 
niečo robiť. Kto mu to mohol prenajať?  
 
Starosta obce – most cez rieku sme už dali vyspraviť, ale opäť to začalo búchať. Čo sa týka 
stavebnín – predvolám p. Hamacka a situáciu budeme riešiť. Už som ho v minulosti na to 
upozorňoval, ale teraz tam má väčšie množstvo materiálu. Objekt stavebnín patrí 
Roľníckemu družstvu.  
 
Starosta obce – informoval poslancov o návrhu SAD a.s. Žilina o rušení niektorých 
autobusových spojov. Obec podala zamietavé stanovisko. 
 
Starosta obce – informoval poslancov o Zákone o podpore cestovného ruchu č. 91/2010. 
 
 
10. Záver. 
________________________________________________________________________ 
 
Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 
rokovanie OZ.  
 
 
 
            RNDr. Miloslav Šulgan, CSc.               Ing. Štefan Vojtuš 
  starosta obce                   prednosta obecného úradu 
 
 
 
 

Mgr. Dušan Poláček                                                Ing. Gabriela Kuchajdíková  
                    1.   overovateľ          2. overovateľ 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 


